
Oświadczenie złożone 

przez senator Halinę Biedę 

na 63. posiedzeniu Senatu 

w dniu 22 czerwca 2023 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra infrastruktury Andrzeja Adamczyka 

Szanowny Panie Ministrze! 

Jako senator Rzeczypospolitej Polskiej zwracam się z prośbą o przedstawienie aktualnej sytuacji 

związanej z harmonogramem prac oraz terminem zakończenia inwestycji dotyczącej bytomskiego odcinka 

linii kolejowej nr 131 Chorzów Batory – Tczew. 

Reprezentuję okręg śląski i zdaję sobie sprawę z wagi prowadzonej modernizacji, mającej na celu 

zwiększenie dostępności kolei z nowych przystanków w Chorzowie, Radzionkowie i Bytomiu. Modernizacja 

jest ważna również dla poprawy przewozów towarowych w stronę Tarnowskich Gór, Lublińca i Kluczborka, 

Inowrocławia, Bydgoszczy oraz Gdańska i Gdyni. 

W związku z tym jestem żywo zainteresowana harmonogramem prac modernizacyjnych magistrali 

węglowej, dzięki którym zwiększą się możliwości przyjaznego środowisku transportu kolejowego w zakresie 

przepustowości linii – będzie mogło sprawnie kursować więcej pociągów, co z kolei będzie miało znaczący 

wpływ na jakość codziennego funkcjonowania mieszkańców Bytomia. 

Halina Bieda 


